
ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO OESTE

Nº de Acta: 3

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 3 de mayo de 2021

Hora inicio/fin: 20:30 / 21:20

Lugar: Centro Urban

Miembros asistentes:

D. José Luís López Ibáñez
D. Vicent Francesc Sales Mateu
Dª. Marinela Mónica Barabás
D. Pascual Barreda Martínez
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pedro Bermúdez Bolos
D. Francisco Martínez Gómez
Dª. Concepción Guillamón Albalate

M  iembros ausentes:  

Dª. Verónica Ruíz Escrig
Dª. Lorena Bachero Colomer
D. Casto Moya Macias
Dª. Irene Gómez Santos
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual

Presidente (PSOE)
Concejal (P Popular)
Vocal (Alcaldía)
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
AVV El Saboner
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
AVV Gpo.S José Obrero, C Alcora y ady
AVV La Choquera

Vicepresidenta (Compromís)(*)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (PSOE)(*)
Vocal (Podem-Esquerra Unida)
AMPA Ceip Vicente Artero (*)

EXCUSA AUSENCIA (*)

Secretaria:
Inmaculada Arnau Picazo

Por la Presidencia se declara abierta la sesión, procediéndose a tratar el orden del 
día establecido:  

  1º.-  APROBACIÓN  DE  LA  ACTA  DE  LA  JUNTA DEL  DISTRITO  OESTE 
CELEBRADA EL 22 DE FEBRERO DE 2021.

Se aprueba el acta ordinaria de la Junta del Distrito Oeste celebrada el 22 de 
febrero de 2021, por unanimidad de los miembros de la Junta.
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2º.- INFORME DEL PRESIDENTE.

El Sr Presidente informa que desde el Negociado de Cultura se comunica que se 
está tramitando la nominación de calles en el Distrito Oeste de esta ciudad y dado que se 
han de nominar por la Junta de Distrito, siendo que se han solicitado para cuatro calles del 
distrito una paralela a la Ctra Alcora y otras tres próximas al Mercado Municipal de Abastos 
y situadas entre la autopista y la calle Alcalde Amadeu Ribó Simont, pasando también una 
relación nombres de calles para que se elija el nombre por los miembros de ésta Junta:

Se acuerda dar el nombre de “Calle Rincón de Ademuz” a la calle paralela a la 
Avda. Alcora. 

Las otras tres calles debido a que no se les ha podido facilitar  la relación de 
nombres  de  calles  disponibles  a  los  miembros  de  la  Junta,  por  la  caída  del  sistema 
informático durante el mes de abril, se deja para su elección en la próxima Junta.

3º.- RESOLUCIÓN DE PROPUESTAS.

No se ha recibido ninguna resolución de las propuestas pendientes.

4º.- RUEGOS Y PREGUNTAS.

El Sr.  Pedro Bermúdez,  representante de la AVV Grupo Reyes y Ctra.  Alcora, 
solicita el reparcheo de la Cuadra Casaña. Pregunta por la situación del expediente de 
Orden de Ejecución que se está tramitando en el solar e inmueble en ruinas que está junto 
a Talleres Pascual. Solicita la reposición de una portería nueva en la Plaza, que se llevaron 
la vieja y aún no la han repuesto. Se revisen el tobogán que hay en la Plaza que está en 
malas condiciones y una tubería que está suelta.

El Sr.  José Vte. Álvarez, representante de la AVV El Saboner, pregunta por la 
campaña de asfaltado y comunica la necesidad urgente del asfaltado de la calle San Juan 
Bautista. Reitera la propuesta de una reunión con el Concejal y los técnicos de Movilidad.

La Sra. Mónica Barabás, Vocal (Alcaldía), comunica la existencia de ratas en la 
calle Santa Cruz de Tenerife (tramo final donde está la antigua Marie Claire y el edificio de 
Conselleria).

El Sr. Vicent Francesc Sales, Concejal (P Popular),  expone la necesidad de la 
apertura  de  tres  consultorios  médicos  del  distrito  que  aún  no  se  han  abierto,  el  Sr. 
Presidente comenta que como tienen en breve una reunión con la Conselleria por el Centro 
de Salud de Benadresa, aprovechará para informarse del tema. En cuanto al tema de la 
ubicación de los  contenedores  en  la  ciudad,  propone la  modificación de la  ordenanza 
municpal para unificar criterios.

El  Sr.  Pascual  Barreda,  representante  de  la  AVV Grupo  Roser,  Ctra  Borriol  y 
adyacentes,   solicita  que  se  tengan  en  cuenta  los  cuatro  Proyectos  Participativos 
aprobados en el año 2019 de Alumbrado público en Cno. Collet, el riego de los aspersores 
en  la  Plaza  Jaime  Ribes  y  zona  verde  de  la  Calle  General  Marina  (Ctra  Borriol),  el  
Gimnasio  al  aire  libre  en la  Plaza  Jaime Ribes y  el  Acondicionamiento  del  campo de 
deportes de la misma Plaza. Dar solución al talúd de tierra que hay en la parte trasera de 
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las viviendas de la calle Costa Rica. Reitera la retirada de postes de madera de Telefónica 
en  el  Cno.  Collet  y  calle  Costa  Rica,  siendo  que  los  tubos  ya  están  enterrados  y 
preparados. Reitera que se adopten las medidas oportunas en el paso de peatones de la 
Ctra. Borriol junto a la rotonda de Madre Teresa de Calcuta. Solicita la adecuación de un 
camino escolar desde la Ctra, Borriol hasta la zona de los centros educativos: colegios 
Manel García Grau, Vicent Marzà, así como el IES Bovalar. Reitera la solución al problema 
de la formación de un barranco entre la rotonda de la Silla y antes de llegar a la rotonda del 
Hospital La Magdalena, cuando se producen fuertes precipitaciones. Comunica que falta 
que se pinte el Centro Civico, tanto la parte interior como la exterior, así como la puerta del 
patio. Solicita la limpieza con agua y detergente, semanalmente, la zona donde se ubican 
los contenedores en el Cno. Collet, ya que algunos, aprovechando que hay instalados unos 
paneles  de  madera,  hacen  alli  sus  necesidades  fisiológicas.  Solicita  la  colocación  de 
anclajes en los contenedores de basura situados junto Ctra. Borriol y Cuadra Segunda con 
el  fin  de  evitar  accidentes  los  días  de  viento  o  lluvia  fuerte.  Por  último  propone  que 
repongan los rosales y se planten plantas aromáticas en la zona ajardinada de la Plaza 
Jaime Ribes.

La Sra. Concepción Guillamón, representante de la AVV La Choquera, solicita la 
fecha concreta para una reunión con el departamento de Urbanismo, por el proyecto de 
urbanización. Que se informe en las próximas reuniones de los avances de la cesión entre 
los  municipios  de  Borriol  y  Castelló.  También  se  solicita  respuesta  sobre  el  tema  del 
autobús en urbanizaciones de montaña. Reitera la instalación de aparatos de gimnasia 
para adultos y la instalación de farolas o postes a partir de la farola número 12 y se solicita  
otra más a continuación de la última que hay en la calle Cepet. Se solicita de nuevo el  
arreglo del pavimento de la calle Parany entre el número 9 y 11 ya que se forman charcos 
enormes cuando llueve y por último solicita el asfaltado de parte de la calle Esbarzer y de 
la zona de los contenedores de basura.

Y no habiendo mas asuntos que tratar, se levanta la sesión, siendo las veintiuna 
horas y treinta minutos, extendiéndose de ella la presente acta, que firman la Presidenta y 
la Secretaria de la Junta, en el lugar y fecha al principio expresados.
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ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE OEST

Núm. d'Acta: 3

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 3 de maig de 2021

Hora inicie/fi: 20.30 / 21.20

Lloc: Centre Urban

Membres assistents:

Sr. José Luís López Ibáñez
Sr. Vicent Francesc Sales Mateu
Sra. Marinela Mónica Barabás
Sr. Pascual Barreda Martínez
Sr. José Vte. Álvarez Miravet
Sr. Pedro Bermúdez Bolos
Sr. Francisco Martínez Gómez
Sra. Concepción Guillamón *Albalate

M  *iembros absents:  

Sra. Verónica Ruíz Escrig
Sra. Lorena Bachero Colomer
Sr. Casto Moya Macias
Sra. Irene Gómez Santos
Sra. Rosa Lidón Ejarque Gual

President (PSOE)
Regidor (P Popular)
Vocal (Alcaldia)
AVV Ctra. Borriol, Roser i ady.
AVV El Saboner
AVV Gpo. Reis i Ctra. l'Alcora
AVV Gpo.S José Obrero, C l'Alcora i ady
AVV La Choquera

Vicepresidenta (Compromís)(*)
Vocal (Alcaldia)
Vocal (PSOE)(*)
Vocal (Podem-Esquerra Unida)
AMPA Ceip Vicente Artero (*)

EXCUSA ABSÈNCIA (*)

Secretària:
Inmaculada Arnau Picazo

Per la Presidència es declara oberta la sessió, procedint-se a tractar l'ordre del dia 
establit:  

  1r.-  APROVACIÓ  DE  L'ACTA  DE  LA  JUNTA  DEL  DISTRICTE  OEST 
CELEBRADA EL 22 DE FEBRER DE 2021.

S'aprova l'acta ordinària de la Junta del Districte Oest celebrada el 22 de febrer de 
2021, per unanimitat dels membres de la Junta.
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2n.- INFORME DEL PRESIDENT.

El Sr President informa que des del Negociat de Cultura es comunica que s'està 
tramitant la nominació de carrers en el Districte Oest d'aquesta ciutat i atés que s'han de 
nominar per la Junta de Districte, sent que s'han sol·licitat per a quatre carrers del districte 
una paral·lela a la Ctra l'Alcora i altres tres pròximes al Mercat Municipal de Proveïments i 
situades entre  l'autopista  i  el  carrer  Alcalde Amadeu Ribó Simont,  passant  també una 
relació nomenes de carrers perquè es trie el nom pels membres d'aquesta Junta:

S'acorda donar  el  nom de “Carrer  Rincón d'Ademuz”  al  carrer  paral·lel  a  l'Av. 
l'Alcora. 

Els altres tres carrers pel fet que no se'ls ha pogut facilitar la relació de noms de 
carrers disponibles als membres de la Junta, per la caiguda del sistema informàtic durant el 
mes d'abril, es deixa per a la seua elecció en la pròxima Junta.

3°.- RESOLUCIÓ DE PROPOSTES.

No s'ha rebut cap resolució de les propostes pendents.

4°.- PRECS I PREGUNTES.

El Sr. Pedro Bermúdez, representant de l'AV Grup Reis i Ctra. l'Alcora, sol·licita els 
repegats de la Quadra Casaña. Pregunta per la situació de l'expedient d'Ordre d'Execució 
que s'està tramitant en el solar i immoble en ruïnes que està al costat de Tallers Pascual.  
Sol·licita la reposició d'una porteria nova en la Plaça, que es van emportar la vella i encara 
no  l'han  reposada.  Es  revisen  el  tobogan  que  hi  ha  en  la  Plaça  que  està  en  males 
condicions i una canonada que està solta.

El  Sr.  José  Vte.  Álvarez,  representant  de  l'AV  El  Saboner,  pregunta  per  la 
campanya  d'asfaltat  i  comunica  la  necessitat  urgent  de  l'asfaltat  del  carrer  Sant  Joan 
Baptista. Reitera la proposta d'una reunió amb el Regidor i els tècnics de Mobilitat.

La Sra. Mónica Barabás, Vocal (Alcaldia), comunica l'existència de rates al carrer 
Santa Cruz de Tenerife (tram final on està l'antiga Marie Claire i l'edifici de Conselleria).

El  Sr.  Vicent  Francesc  Sales,  Regidor  (P  Popular),  exposa  la  necessitat  de 
l'obertura de tres consultoris mèdics del districte que encara no s'han obert, el Sr. President 
comenta que com tenen en breu una reunió amb la Conselleria pel Centre de Salut de 
Benadresa,  aprofitarà  per  a  informar-se  del  tema.  Quant  al  tema  de  la  ubicació  dels 
contenidors  a  la  ciutat,  proposa  la  modificació  de  l'ordenança  municpal  per  a  unificar 
criteris.

El Sr. Pascual Barreda, representant de l'AV Grup Roser, Ctra Borriol i adjacents, 
sol·licita que es tinguen en compte els quatre Projectes Participatius aprovats l'any 2019 
d'Enllumenat públic en Cami Collet, el reg dels aspersors en la Plaça Jaime Ribes i zona 
verda del Carrer General Marí (Ctra Borriol), el Gimnàs a l'aire lliure en la Plaça Jaime 
Ribes i el Condicionament del camp d'esports de la mateixa Plaça. Donar solució al talúd 
de terra que hi ha en la part posterior dels habitatges del carrer Costa Rica. Reitera la 
retirada de pals de fusta de Telefónica en el Camí Collet i carrer Costa Rica, sent que els 
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tubs ja estan enterrats i preparats. Reitera que s'adopten les mesures oportunes en el pas 
de vianants de la Ctra. Borriol al costat de la rotonda de Mare Teresa de Calcuta. Sol·licita 
l'adequació d'un camí escolar des de la Ctra, Borriol fins a la zona dels centres educatius: 
col·legis Manel García Grau, Vicent Marzà, així com l'IES *Bovalar. Reitera la solució al 
problema de la formació d'un barranc entre la rotonda de la Silla i  abans d'arribar a la 
rotonda de l'Hospital La Magdalena, quan es produeixen fortes precipitacions. Comunica 
que falta que es pinte el Centre Civic, tant la part interior com l'exterior, així com la porta 
del pati. Sol·licita la neteja amb aigua i detergent, setmanalment, la zona on se situen els 
contenidors en el Camí Collet, ja que alguns, aprofitant que hi ha instal·lats uns panells de 
fusta, fan alli les seues necessitats fisiològiques. Sol.licita la col·locació d'ancoratges en els 
contenedors  de fem situats  junt  Ctra.  Borriol  i  Quadra Segona amb la  finalitat  d'evitar 
accidents els dies de vent o pluja forta. Finalment proposa que reposen els rosers i  es 
planten plantes aromàtiques en la zona enjardinada de la Plaça Jaime Ribes.

La Sra. Concepción Guillamón, representant de l'AV La Choquera, sol·licita la data 
concreta per a una reunió amb el departament d'Urbanisme, pel projecte d'urbanització. 
Que s'informe en les pròximes reunions dels avanços de la cessió entre els municipis de 
Borriol i Castelló. També se sol·licita resposta sobre el tema de l'autobús en urbanitzacions 
de muntanya. Reitera la instal·lació d'aparells de gimnàstica per a adults i la instal·lació de 
fanals o pals a partir del fanal número 12 i se sol·licita una altra més a continuació de 
l'última que hi ha al carrer Cepet. Se sol·licita de nou l'arranjament del paviment del carrer 
Parany entre el número 9 i 11 ja que es formen tolls enormes quan plou i finalment sol.licita 
l'asfaltat de part del carrer Esbarzer i de la zona dels contenidors de fem.

I no havent-hi mes assumptes que tractar, s'alça la sessió, sent les vint i una hores 
i trenta minuts, estenent-se d'ella la present acta, que signen la Presidenta i la Secretària 
de la Junta, en el lloc i data al principi expressats.
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